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Protokół nr 37/2013 
posiedzenia Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Suwałkach 

odbytego w dniu 16 września 2013 r. w godz. od 1530 do 1630  

w sali nr 26 w Urzędzie Miejskim w Suwałkach. 
 
Obecni Członkowie Komisji: 
1/ Dorota Jabłońska   − przewodnicząca Komisji,  
2/ Anna Ruszewska   − wiceprzewodnicząca Komisji, 
3/ Józef Kimera,  
4/ Zdzisław Koncewicz,  
5/ Janusz Krzesicki,  
6/ Sławomir Szeszko,  
7/ Adam Ołowniuk. 
 
Nieobecna radna: Agnieszka Barszczewska.  
 
W posiedzeniu udział wzięli:   
1/ Łukasz Kurzyna   − Zastępca Prezydenta Miasta Suwałk, 

2/ Dariusz Przybysz   − naczelnik Wydz. OSGK, 

3/ Honorata Rudnik  − naczelnik Wydz. S, 

4/ Alicja Jacewicz  − naczelnik Wydz. O. 
 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 

 Posiedzeniu przewodniczyła Dorota Jabłońska, która powitała zebranych.  

Łukasz Kurzyna zaproponował zmianę kolejności, tj. punkt 3 „Zaopiniowanie 
projektu uchwały w sprawie zmiany Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 
Miasta Suwałk”, został rozpatrzony w punkcie 2. Pozostałe punkty otrzymują kolejna 
numerację. 

 Członkowie Komisji nie mieli uwag, wobec czego został przyjęty następujący 
porządek posiedzenia: 
 

1. Przyjęcie protokołu nr 36/2013 posiedzenia Komisji Spraw Społecznych  
i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia 26 lipca 2013 r. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Regulaminu utrzymania 
czystości i porządku na terenie Miasta Suwałk.  

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 
świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 
nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną  
przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi.  

4. Informacja z realizacji uchwały nr XII/101/2011 Rady Miejskiej w Suwałkach  
z dnia 31 sierpnia 2011 w sprawie uchwalenia Programu Ochrony Zdrowia 
Psychicznego Mieszkańców Suwałk do 2015 roku. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Statutu śłobka Miejskiego  
w Suwałkach.  

6. Wolne wnioski. 

 



2 
 

Ad pkt. 1 
Przyjęcie protokołu nr 36/2013 posiedzenia Komisji Spraw Społecznych  
i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia 26 lipca 2013 r. 
 
Dorota Jabłońska poinformowała, iŜ protokół z poprzedniego posiedzenia  
Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa został napisany i zapytała radnych  
o ewentualne uwagi i wnioski. Zebrani nie zgłosili zastrzeŜeń, wobec czego stwierdziła,  
Ŝe protokół został przyjęty przez Komisję. 
 
 
Ad pkt. 2 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Regulaminu utrzymania czystości  
i porządku na terenie Miasta Suwałk.  
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Łukasz Kurzyna zreferował przedłoŜony projekt uchwały. Poinformował, Ŝe firmy 
wyłonione z przetargu zaczną odbierać odpady z sektora I i II od 1 listopada br. Nadmienił,  
Ŝe zrezygnowano z segregacji szkła z podziałem na białe i kolorowe. ObniŜki 
najprawdopodobniej zostaną wprowadzone po nowym roku. 
 
Sławomir Szeszko zgłosił poprawkę pisarską do projektu uchwały. Zapytał, czy moŜna 
zamieścić nowe warunki w specyfikacji przetargowej przed przyjęciem uchwały. 
 
Łukasz Kurzyna poinformował, Ŝe przetarg odbędzie się po sesji Rady Miejskiej  
w Suwałkach. Jeśli radni nie zgłoszą uwag uchwała zostanie przyjęta przez Rade Miejską 
przed rozstrzygnięciem przetargu. Specyfikacja przetargowa i umowy zawarte  
z przedsiębiorstwami odbierającymi odpady komunalne zawierają zapis, Ŝe w przypadku 
zmiany regulacji prawnej wykonawca ma obowiązek się do nich dostosować. 
 
Józef Kimera zapytał, czy w specyfikacji przetargowej lub umowie z przedsiębiorcami 
znalazł się zapis określający termin wywozu odpadów. 
 
Łukasz Kurzyna nadmienił, Ŝe jest wiele zmian wprowadzonych do specyfikacji 
przetargowej, m.in. określenie terminów wywozu śmieci. Firma ma obowiązek opracowania 
harmonogramu, który przedstawia w jakie dni będzie odbierany dany rodzaj odpadów 
komunalnych. 
 
Józef Kimera zapytał, czy istnieje moŜliwość zniesienia opłaty za wywóz selektywnych 
odpadów dla lokali usługowych. 
 
Dariusz Przybysz wprowadzona opłata wynika z zapisów ustawy o utrzymaniu czystości  
i porządku w gminach. Opłata za wywóz odpadów z lokali podmiotów gospodarczych zaleŜy  
od ilości wystawionych pojemników. Zapisy w regulaminie utrzymania czystości  
i porządku na terenie Miasta Suwałk obligują właścicieli podmiotów gospodarczych  
do posiadania pojemnika na odpady zmieszane. W przypadku, wystąpienia potrzeby naleŜy 
zaopatrzyć się w pojemnik na odpady selektywne.  
 
Józef Kimera zwrócił się z prośbą o dopracowanie sytemu gospodarki odpadami, poniewaŜ 
niejednokrotnie zdarza się, Ŝe odpady produkcyjne, bądź odpady komunalne wytwarzane  
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w lokalach usługowych trafiają do pojemników na odpady komunalne naleŜących  
do spółdzielni mieszkaniowych. 
 
W dyskusji dalszej na temat gospodarki odpadami komunalnymi udział wzięli Józef Kimera, 
Dariusz Przybysz i Łukasz Kurzyna. 
 
Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków, wobec czego przystąpili do głosowania. 
 
Głosowanie nad projektem uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 7 radnych, 
przeciw    – 0,  
wstrzymało się od głosu  – 0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany Regulaminu 
utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta Suwałk. 
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
 
Ad pkt. 3 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 
świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 
nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną  
przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi.  
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków, wobec czego przystąpili do głosowania. 
 
Głosowanie nad projektem uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 7 radnych, 
przeciw    – 0,  
wstrzymało się od głosu  – 0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie szczegółowego sposobu 
i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 
nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela 
nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
 
Ad pkt. 4 
Informacja z realizacji uchwały nr XII/101/2011 Rady Miejskiej w Suwałkach  
z dnia 31 sierpnia 2011 w sprawie uchwalenia Programu Ochrony Zdrowia 
Psychicznego Mieszkańców Suwałk do 2015 roku. 
Informacja… stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Honorata Rudnik zreferowała przedłoŜoną Informację… 
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Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków, wobec czego Informacja z realizacji 
uchwały nr XII/101/2011 Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia 31 sierpnia 2011 w sprawie 
uchwalenia Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego Mieszkańców Suwałk do 2015 roku 
została przyjęta. 
 
 
Ad pkt. 5 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Statutu śłobka Miejskiego  
w Suwałkach.  
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Alicja Jacewicz zreferowała przedłoŜony projekt uchwały. 
 
W dyskusji nad przedłoŜonym projektem uchwały udział wzięli Dorota Jabłońska, Anna 
Ruszewska, Sławomir Szeszko i Alicja Jacewicz. 
 
Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków, wobec czego przystąpili do głosowania. 
 
Głosowanie nad projektem uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 7 radnych, 
przeciw    – 0,  
wstrzymało się od głosu  – 0. 
 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie Statutu śłobka Miejskiego  
w Suwałkach.  
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
 
Ad pkt. 6 
Wolne wnioski 
 
Anna Ruszewska zwróciła uwagę na problem bezpieczeństwa na terenie Zalewu Arkadia  
w Suwałkach oraz poruszyła sprawę protestu mieszkańców w sprawie miejskiego 
zagospodarowania przestrzennego terenów poŜwirowych Krzywólka w Suwałkach. 
 
Łukasz Kurzyna opowiedział o dalszych pracach projektowych nad planem miejskiego 
zagospodarowania przestrzennego terenów poŜwirowych Krzywólka w Suwałkach. 
 

Wniosków nie zgłoszono, w związku z tym po wyczerpaniu porządku, 
Przewodnicząca podziękowała zgromadzonym za udział i zamknęła posiedzenie.  
 

 Na tym protokół zakończono. 
 

Przewodnicząca Komisji 
Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa 

Rady Miejskiej w Suwałkach 
    

   Dorota Jabłońska 
Protokołowała:  
 

Ewa Kasjanowicz 
Podinspektor w Biurze Rady Miejskiej  
Urzędu Miejskiego w Suwałkach 


